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دیدار وزیر ورزش و جوانان با خانواده شهید محمدهادی ذوالفقاری

سجادی: یاد و خاطره دلاورمردان دفاع مقدس باید 
سرلوحه کار همه مدیران و خدمتگزاران کشور باشد

وزی�ر ورزش و جوان�ان گفت: هفته دفاع مقدس بهانه خوبی اس�ت که یاد و خاطر 
ش�هدا و رزمندگان دفاع مق�دس را گرامی بداریم. یاد و خاط�ره دلاورمردان دفاع 

مقدس باید سرلوحه کار همه مدیران و خدمتگزاران کشور باشد.
به گزارش ایسنا و به نقل از وزارت ورزش و جوانان، حمید سجادی در دیدار با خانواده شهید 
محمدهادی ذوالفقاری اظهار داش��ت: خیلی خوش��حالم در جمع خانواده این شهید بزرگوار 
حضور دارم. اینگونه محافل زیارتگاه شهدا است و از اینکه ما را در این زیارتگاه راه دادید بسیار 
خرسند هستیم. وی افزود: امیدوارم که در کاری که انجام می دهیم به نحوی عمل کنیم که 

پیش روی شما خانواده شهدا و فرزندان آنها روسفید باشیم.
وی ادامه داد: هفته دفاع مقدس بهانه خوبی اس��ت که یاد و خاطر ش��هدا و رزمندگان دفاع 
مقدس را گرامی بداریم. یاد و خاطره دلاورمردان دفاع مقدس باید سرلوحه کار همه مدیران و 
خدمتگزاران کشور باشد.  سجادی با تبریک فرارسیدن هفته دفاع مقدس خدمت مادر شهید 
ذوالفقاری گفت: از شما مادر شهید بزرگوار خواهش می کنم که برای ما دعا کنید در رسالتی 
که داریم موفق باش��یم. دولت جدید و مردمی دکتر رییس��ی شکل گرفته و همه دولتمردان 
ب��رای خدمت به مردم آمده اند. وزیر ورزش و جوانان افزود: وقتی رییس جمهور می گوید من 
سرباز رهبری هستم ما دولتمردان نظام نیز هرکاری از دست مان برآید برای کمک و خدمت 
به مردم انجام خواهیم داد. سعی می کنیم  به صورت خالصانه در خدمت رهبری و کشور باشیم 

و هرجا که نیاز باشد نیز از جان خود می گذریم.
وی اظهار کرد: باید همه دس��ت به دس��ت هم بدهیم که مملکت را از آن چیزی که هست 
آبادت��ر کنیم. امی��دوارم که خون هایی که برای صابت نظام جمهوری اس��امی ایران ریخته 
شده ذخیره آخرت مدیران کشور باشد. باید به نحوی در کشور ریل گذاری کنیم که جوانان و 

نوجوانان نیز همین راه را ادامه دهند و دنبال رو راه شهیدان باشند.
وی ادامه داد: هفته دفاع مقدس بهانه خوبی اس��ت که یاد و خاطر ش��هدا و رزمندگان دفاع 
مقدس را گرامی بداریم. یاد و خاطره دلاورمردان دفاع مقدس باید سرلوحه کار همه مدیران 

و خدمتگزاران کشور باشد.

 آغاز نام نویسی کاندیداهای ریاست ۵ فدراسیون 
از سوم مهر

مدیر کل دفتر امور مشترک فدراسیونهای ورزشی از آغاز نام نویسی کاندیداهای 
ریاست ۵ فدراسیون ورزشی برای تصدی پست ریاست، از روز شنبه سوم مهر خبر 

داد.
علیرضا خس��روی در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: براساس اساسنامه جدید فدراسیونهای 
ورزش��ی ۱۲۰ روز قبل از پایان دوره ریاست فدراسیونها باید ثبت نام از کاندیداها انجام شود 
تا بدون تعیین سرپرس��ت و با پایان دوره مدیریت هر فدراسیون، با برگزاری مجمع انتخابات 

رییس جدید مشخص شود.
وی گف��ت: ب��ر همین اس��اس ثبت نام از کاندیداهای ۵ فدراس��یون بس��کتبال، اس��کیت، 
کوهنوردی، بوکس و کبدی برای تصدی پست ریاست این فدراسیونها از روز شنبه سوم مهر 
آغاز می ش��ود و به مدت ۱۰ روز کاری ادامه خواهد داش��ت. خس��روی در پایان همچنین در 

خصوص ژیمناستیک گفت: هنوز چیزی درباره این فدراسیون به ما اباغ نشده است.

حضور ۱۰ هزار تماشاگر در بازی ایران و کره جنوبی
سخنگوی ستاد ملی مقابله با ویروس کرونا می گوید در صورت انجام واکسیناسیون، 
۱۰ هزار تماش�اگر می توانند در ورزش�گاه آزادی بازی ایران و کره جنوبی را تماش�ا 

کنند.
به گزارش ایس��نا، علیرضا رئیسی سخنگوی س��تاد ملی مبارزه با کرونا در صحبت هایی از 
حضور تماشاگردان در دیدار ایران و کره جنوبی در پیکارهای مقدماتی راه یابی به جام جهانی 
فوتبال که ۲۰ مهرماه برگزار می ش��ود، خبر داد و گفت: تماش��اگردان در صورتی که دو دوز 

واکسن کرونا را تزریق کرده باشند می توانند در ورزشگاه آزادی حضور یابند.
وی درباره درخواس��ت وزارت ورزش و جوانان برای حضور ۵۰۰ تماش��اگر برای این دیدار 
گف��ت: به وزارت ورزش گفتیم ب��ه جای ۵۰۰ نفر، در صورت انجام واکسیناس��یون ۱۰ هزار 
تماش��اگر می توانند این بازی را تماش��ا کنند. در صورت تزریق واکسن، زدن ماسک و رعایت 
فاصله اجتماعی ۱۰ هزار نفر می توانند در ورزشگاه حاضر شوند که درخواست دادیم مدافعان 

سامت در اولویت برای حضور در ورزشگاه باشند.
دومین میزبانی تیم ملی ایران در انتخابی جام جهانی در هفته چهارم انتخابی جام جهانی 
برابر تیم ملی کره جنوبی در ورزش��گاه آزادی خواهد بود. با این حس��اب این دیدار حس��اس 
در مرحله نهایی انتخابی، تبدیل به اولین مس��ابقه ورزش��ی با حضور تماشاگران بعد از شیوع 

ویروس کرونا در ایران بعد از گذشت حدود ۲۰ ماه خواهد بود.

سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری تعیین شد
وزیر ورزش و جوانان پس از موافقت با استعفای محمود رشیدی، نایب رییس فدراسیون را 

به عنوان سرپرست جدید دوچرخه سواری منصوب کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از  وزارت ورزش و جوانان، سید حمید سجادی در حکمی رسول 

هاشم کندی اسدی را به عنوان سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری منصوب کرد.
در حکم وزیر ورزش وجوانان آمده است:

با استعانت از خداوند متعال و با توجه به تعهد و تجربه جنابعالی در امور مدیریتی به موجب 
این اباغ به عنوان سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری منصوب می شوید.

انتظار می رود ضمن انجام امور جاری فدراس��یون که از عمده وظایفی است، در اسرع وقت 
نسبت به برگزاری مجمع عمومی انتخاب رئیس فدراسیون اقدام نمایید.

توفیق روزافزون جنابعالی را از درگاه ایزد متعال خواستارم.

رشیدی: بخاطر خانواده دوچرخه سواری از حقم گذشتم
رییس فدراس��یون دوچرخه سواری پس از اس��تعفا گفت: بخاطر خانواده دوچرخه سواری از 
حق قانونی خودم گذش��تم چون اگر آس��یبی به دوچرخه سواری ایران وارد می شد خودم را 

نمی بخشیدم.
محمود رشیدی در گفتگو با ایسنا درباره علت کناره گیری خود از سمت ریاست فدراسیون 
دوچرخه س��واری بیان کرد: ابتدا باید از زحمات آقای س��جادی وزیر ورزش و خدمات ارزنده 
آقای س��لطانی فر و علی نژاد تش��کر و قدردانی کنم. در این چند ماه که من حضور داش��تم، 
اتفاقات خوب و مسرت بخشی برای دوچرخه سواری رخ داد. در چهار سال دوم دوچرخه سواری 
ایران تعطیل بود و در حالی که  کرونا می توانست دخالتی در روند کار فدراسیون نداشته باشد، 
آن را بهانه کردند و کار به مدت یک سال به بهانه کرونا تعطیل شد. در سه سال دیگر هم کار 
خاصی انجام نشد اما در این چند ماه شاهد این هستید که مسابقات برگزار شد و انتخابی تیم 
ملی و قهرمانی کش��ور فعال ش��دند. در کاروان اعزامی به پارالمپیک هم نبودیم اما دیدید که 
در نهایت دوچرخه سواری هم جزو کاروان قرار گرفت. کمیته فنی قوی تشکیل شد و اتفاقات 

واقعا خوبی رخ داد و خوشحالی  و انگیزه در بین دوچرخه سواران ایجاد شد.
 )UCI(او با  اشاره به تایید نشدن انتخابات ایران تصریح کرد: اتحادیه جهانی دوچرخه سواری
ابهاماتی داش��ت و اعلام کرد دولت در انتخابات دخالت کرده اس��ت و چون این اتفاق افتاده 
اس��ت، انتخابات ایران رابه رسمیت نمی شناسیم. این در حالی است که انتخابات طبق همان 
اساس��نامه و آیین نامه هایی که دوره های قبل با آن انتخابات انجام ش��د، برگزار ش��د و هیچ 
خدش��ه ای به انتخابات وارد نش��د. اگر چنین چیزی بود، دوره های قبل هم ایراد می گرفتند، 
بنابراین هیچ تخلفی انجام ندادیم. افرادی که خودشان را از خانواده دوچرخه سواری می دانند، 
مشکلات زیادی را ایجاد کردند و ایمیل های سیاه متعددی از سوی آنها به کنفدراسیون آسیا 

و اتحادیه جهانی دوچرخه سواری  ارسال شد و فدراسیون را با چالش مواجه کردند.
او افزود: این افراد می خواس��تند که ما از روند  اصلی خود و اهدافمان دور ش��ویم اما  پاسخ 
نهاده��ای بین المللی را می دادیم و کارهای خودمان را ه��م انجام می دادیم. من با لاپارتین 
رییس اتحادیه جهانی تماس تلفنی داش��تم و با مس��ئول بین المل��ل و نایب رییس اتحادیه 
جهانی نیز ویدئو کنفرانس داشتم و آنها از وجود ما خوشحال بودند اما می گفتند ایمیل هایی 
به دستشان می رسد که می خواهند انتخابات را مخدوش  کنند. ما سوال کردیم که انتخابات در 
دوره های قبل هم  به همین شکل برگزار می شد و چرا مشکلی نداشته اند که پاسخ دادند آن 
موقع شکایتی وجود نداشت اما الان چون شکایت شده است اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 
هم باید ورود کند. از ما مدارک و مس��تندات خواس��تند و قرار بود در کنگره ۴ مهر اتحادیه 

جهانی نیز موضوع چند فدراسیون از جمله ایران مورد بررسی قرار بگیرد.

س�رمربی تی�م اس�تقلال ته�ران ب�ه دلی�ل 
مصاحبه ای که در جریان هفته های پایانی فصل 
احی�ر لیگ برتر داش�ته با محرومیت از س�وی 

کمیته اخلاف مواجه شده است.
به گزارش ایلنا، کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در 
اعلام آرای جدیدش، سرمربی تیم استقلال تهران را 
با محرومیت مواجه کرد: "فرهاد مجیدی، س��رمربی 
تیم اس��تقلال تهران به پرداخت پانصد میلیون ریال 
جزای نقدی محکوم ش��ده است. مجیدی از هرگونه 
فعالیت در حوزه فوتبال و شرکت در مسابقات و ورود 
به ورزش��گاه منع شده است و فعالیت وی صرفا پس 
از اج��رای حکم و ب��ا اخذ تاییدی��ه از کمیته اخلاق 

امکانپذیر خواهد بود."
ابتدا ش��ایعاتی پیرامون اردوی دوبی قبل از مصاف 
با الهلال عربس��تان مطرح شد و سپس محمد جواد 
آذری جهرمی به عنوان وزیر سابق ارتباطات و فناوری 
اطلاعات اعلام کرد که او شکایتی از مجیدی نداشته 
است. باشگاه استقلال در توضیح حکم مجیدی اعلام 
کرد که او به دلیل شکایت جهرمی با این محرومیت 
مواجه شده است که این ادعا هم صحت نداشت. در 
اطلاعیه باشگاه استقلال آمده بود: "دلیل رای صادره 
در خص��وص آق��ای مجیدی، ع��دم پرداخت جریمه 
صادر ش��ده به دلی��ل اظهارات ایش��ان در خصوص 

آذری جهرمی وزیر وقت ارتباطات است."
صبح امروز، حسین ش��ریفی، مدیر روابط عمومی 
فدراس��یون فوتب��ال در ارتب��اط تصویری ب��ا برنامه 
"ورزش��گاه" دلیل حکم صادره از سوی کمیته اخلاق 
را اع��لام کرد. به گفته ش��ریفی، مجی��دی به دلیل 
اظهارات��ش پ��س از بازی دهم تیرماه که به اش��تباه 
دهم خردادماه عنوان شد، اکنون جریمه شده است.

دهم تیرماه همزمان با کدام بازی بود؟
دهم تیرماه تیم اس��تقلال تهران در هفته بیست و 
پنجم مس��ابقات بیستمین دوره لیگ برتر فوتبال در 
ورزشگاه امام خمینی)ره( به مصاف آلومینیوم اراک 

تحت هدایت علیرضا منصوریان رفته بود. این دیدار 
ک��ه با گلزنی اس��تقلال هم همراه بود اما با تس��اوی 

بدون گل خاتمه یافت.
در دقیق��ه 67 ای��ن مس��ابقه پاس عمق فرش��ید 
اس��ماعیلی به محمد نادری با ش��وت این بازیکن از 
سمت راس��ت محوطه جریمه همراه بود که توپ به 
تیرک دروازه برخورد کرد؛ ارسلان مطهری با حضور 
در این صحنه توپ را وارد دروازه کرد اما داور آفساید 

او را اعلام کرد.
این صحنه با اعتراض نیمکت نش��ینان استقلال و 
همینطور فرهاد مجیدی هم��راه بود. مجیدی حتی 
با تلفن همراهش س��عی کرد صحنه اشتباه داوری را 
به س��یدمهدی سیدعلی به عنوان داور مسابقه نشان 

بدهد که مورد قبول داور هم قرار نگرفت.
مجیدی در نشست خبری چه گفت؟

فرهاد مجیدی در نشست خبری پس از بازی مقابل 

گل گهر س��یرجان در خصوص بازی اظهار داش��ت: 
متاس��فانه آقای داور گل را مردود اعلام کردند. واقعا 
برای منم جای س��وال اس��ت یکی به ما جواب بدهد 
مش��کل شما با استقلال چیس��ت؟ چرا این کارها را 
می کنید؟ من نمی خواه��م داوران را بگویم ولی چرا 
فقط اش��تباهات برای استقلال است؟ هر هفته فقط 
یک اشتباه! چرا باید گل سالم ما را اعلام نکنند؟ این 
ه��واداران گناه دارند؟ کی می خواهد جواب هواداران 
را بده��د؟ چ��را این کار را ب��ا بازیکن��ان و هواداران 
می کنید؟ بازیکنانم ش��ش ماه اس��ت ک��ه دریافتی 

ندارند اما با جان و دل بازی میکنند.
مجیدی افزود: مش��کل ش��ما با استقلال چیست؟ 
چرا این کار را می کنید؟ تعجب می کنم و واقعا دیگر 
چنین چیزی ندیدم که اش��تباهات داوری این اندازه 
ب��رای یک تیم رخ بدهد من نمی خواهم حرفی بزنم 
که مدیون ش��وم ولی نمی توانم بگویم که اشتباهات 

س��هوی اس��ت. با تمام وجودم این ح��رف را میزنم. 
یک��ی باید این حق هواداران را بگیرد. از وقتی حرف 
زدیم زمین و زمان علیه ما ش��دند. نکنید این کار را، 
آه ه��واداران دامن ش��ما را می گی��رد. خیلی راحت 
ح��ق مان را می خورند. واقعا متاس��فم و دیگر حرفی 
برای گفت��ن ندارم. ش��رمنده ه��واداران و بازیکنان 
هس��تم. تک و تنها هس��تم و هیچ ک��س از داخل و 
 خارج باش��گاه کمک��م نمی کند. این ض��ررش برای 

هواداران است. 
س��رمربی اس��تقلال در پاس��خ به س��والی درباره 
اختلاف��ات مدیریتی و تاثیر آن روی تمرکز بازیکنان 
همچنین گفت: به نظرم بعد از اینکه به ذوب آهن و 
پرس��پولیس باختیم با این وضعیت باشگاه بازیکنانم 
ش��اهکار کردند و چهار برد متوال��ی آوردند. روز اول 
هم در این باش��گاه گفتم، برای من مهم نیس��ت چه 
کس��ی مدیر باش��د. کار من به عنوان س��رمربی کار 
در زمی��ن چمن اس��ت. تنها درخواس��ت کردم حق 
بازیکنانم را بدهند. این باش��گاه بزرگ استقلال است 
و امکان��ات باید در حد و ش��ان تیم باش��د. برای من 
فرقی ندارد چه کسی مدیر باشد. من اگر حرفی زدم 
برای بازیکنان بوده، بازیکنانم ش��ریف ترین انس��ان 
هایی هستند که در زندگی دیده ام. مسئولین کشور 
استقلال و هوادرانشان را نمی بینند. دو ماه است که 
مشکلات را میگویم و می گویم که این هواداران گناه 
دارن��د اما برای هیچ کس مهم نیس��ت. امکان ندارد 
پشت بازیکنانم را خالی کنم، هر کاری که لازم باشد 
برای آنها انجام میدهم. به هواداران قول میدهم. من 

به اینها نمیبازم. شب شما به خیر!
محرومیت مجیدی مشکل ساز نیست

ش��ریفی در توضیح محرومیت مجیدی اعلام کرد 
که او تا اطلاع ثانوی محروم نش��ده است و برخلاف 
اظهارات��ی ک��ه در این م��ورد صورت می گی��رد او با 
پرداخت 50 میلیون تومان جریمه نقدی به حس��اب 
فدراسیون فوتبال می تواند فعالیتش را از سر بگیرد.

فرهاد قائمی با انتشار پستی جواب فدراسیون والیبال را داد.
به گزارش ایسنا، کمیته انضباطی فدراسیون والیبال رای خود را درباره 
پرونده فرهاد قائمی صادر اعام کرده و این بازیکن را س��ه ماه محرومیت 

قطعی و پانصد میلیون ریال جریمه نقدی محکوم کرد.
در رای فدراسیون والیبال آمده است: کمیته انضباطی فدراسیون والیبال 
برای رس��یدگی به پرونده قائمی باحضور تمامی اعضا، سرپرست و مربی 
تی��م ملی )در بازی های المپیک توکیو( و فرهاد قائمی روز دوش��نبه ۲۲ 
شهریورماه برگزار شد و پس از بررسی پرونده و شنیدن اظهارت مدعوین، 
ب��ا توجه به عذرخواه��ی و اظهار ندامت فرهاد قائمی در جلس��ه کمیته 
انضباطی از صحبت های مطرح ش��ده، این بازیکن را س��ه ماه محرومیت 
قطعی و پانصد میلیون ریال جریمه نقدی محکوم کرد. انتشار خبر اظهار 
ندامت قائمی درحالی است که این بازیکن این صحبت ها را تکذیب کرده 
است. ملی پوش والیبال ایران در فضای مجازی نوشت: متاسفانه احساس 
ندامت ندارم و با وجدان راحت می گویم که فقط حقیقت را گفتم. البته 
تم��ام گفته های بنده در مصاحبه های بازیکنان و مربیان تیم ملی تایید 
شد. همچنین طی مصاحبه های متعدد توهین های زیادی به من شد که 

در پاسخ فقط سکوت کردم. با وجود این اتفاقات پذیرفتم که باید کلمات 
شایس��ته و رس��می تری برای اعام در رسانه عمومی انتخاب می کردم و 
تنها به همین دلیل اس��ت خواهی کردم.  تاکید می کنم تمام گفته های 
من در مصاحبه واقعیت بوده و حاضر نیس��تم ب��ه دروغ حقیقت را انکار 

کن��م حتی اگر نتیجه محرومیت از بازی باش��د. به گزارش ایس��نا،  تیم 
ملی والیبال ایران که با هدایت ولادیمیر آلکنو روس کار خود را در لیگ 
ملتهای والیبال آغاز کرد ش��روع خوبی از خود نش��ان نداد. پس از نتیجه 
های ضعیف در لیگ ملت های والیبال رئیس فدراسیون والیبال از مردم 
عذرخواه��ی کرد و در پیامی از حض��ور فرهاد قائمی در تیم ملی والیبال 
خب��ر داد؛ حضور قائمی در تیم ملی والیبال در حالی بود که این بازیکن 
قبل از ش��روع لیگ ملت های والیبال از تیم ملی خداحافظی کرده بود. 
پس از بازگش��ت ملی پوشان والیبال به ایران و استراحت کوتاه، از شنبه 
)۱۲ تی��ر ماه( تمرین تیم ملی با حضور ۱۹ بازیکن آغاز ش��د. آلکنو می 
بایس��ت از این ۱۹ بازیکن تنها ۱۲ والیبالیس��ت را با خود به المپیک می 
برد. در این لیست ۱۹ نفره منتشر شده نام فرهاد قائمی ملی پوش ایران 
هم دیده می شد. آلکنو پس از حضور در تمرین تیم ملی والیبال بر روی 
نام سه بازیکن خط قرمز کشید که فرهاد قائمی هم جزو بازیکنان خارج 
شده از اردوی تیم ملی والیبال بود. پس از خارج کردن نام این ملی پوش 
از لیست تیم ملی، او در مصاحبه ای از خجالت فدراسیون والیبال درآمد 

و صحبت های شائبه برانگیزی را مطرح کرد.

پاسخ قائمی به خبر فدراسیون والیبال: 
حاضر نیستم به دروغ حقیقت را انکار کنم

کدام مصاحبه مجیدی را محروم کرد؟
اعتراض بعد از تساوی در اراک؛

حبیب کاشانی:

 از حمایت دایی و کریمی و پیشکسوتان عزیز ممنونم
رسول جزینی: 

کشتی فرنگی کشور نوید روزهای بهتری را می دهد

حبیب کاش�انی، عضو شورای ش�هر تهران و مدیرعامل 
اسبق باش�گاه پرس�پولیس تاکید کرد: آقای دکتر محمد 
دادکان را گزین�ه اصل�ح تری نس�بت به خود م�ی دانم و 
امیدوام بهترین تصمیم برای پرسپولیس گرفته شده و تیم 

حمایت شود.
به گزارش خبرگزاری ایلنا، حبیب کاشانی که این روزها نامش 
در رس��انه ها به عنوان یک��ی از گزینه های مدیرعاملی باش��گاه 
پرسپولیس مطرح شده در در گفت و گو با خبرنگاران گفت: قبل 
از هرچی��ز آرزو می کنم تیم محبوب و بزرگ پرس��پولیس بتواند 
به عنوان نماینده ایران در دیدار با الهال عربس��تان سربلند و پیروز میدان را ترک کند. اینکه باشگاه های ما 
نمی توانند میزبان ش��وند اتفاق خوبی نیس��ت. نکته عجیب این است که تیم های عربستانی نه تنها به ایران 
نمی آیند بلکه ما محکوم به بازی در عربستان هم می شویم. برای جلوگیری از این اجحاف ها باید دیپلماسی 
ورزشی ما فعال تر باشد و سکوت نکرده و شفاف موضع گیری و احقاق حق کنیم.دیدار با الهال هم با حضور 
تماش��اگر برگزار می شود و امیدوارم پرسپولیس با درایت کادرفنی و حمایت هواداران و باشگاه بتواند در این 
بازی که فینال زودهنگام اسیا است سربلند و پیروز میدان را ترک کند.متاسفانه تیم پرطرفدار پرسپولیس در 
دو فصل اخیر حتی در یک بازی آس��یایی هم میزبان نبوده اما توفیقات مهمی را رقم زده و این ارزش نتایج 
کادر فنی و بازیکنان عزیز را بیش��تر می کند کاشانی درباره وضعیت مدیریتی پرسپولیس گفت: نکته مهمی 
که جا دارد به آن اش��اره کنم این اس��ت که کاش آقای س��میعی در باشگاه می ماندند. ایشان دوران خوبی را 
طی کرده و با آرامش و بدون حاشیه کارها را پیش بردند و ای کاش شرایطی مهیا می شد که ایشان بمانند. 
نمی دانم چرا آقای سمیعی رفتند و چرا با استعفای شان موافقت شد اما ماندن ایشان می توانست به باشگاه 
کمک کند. کاشانی درباره مصاحبه علی کریمی و همچنین حمایت علی دایی از خودش گفت: دلیل مصاحبه 
کردن��م همی��ن بود که از این عزیزان و بزرگان تش��کر کنم. آقای دایی و آقای کریمی، اس��طوره های فوتبال 
ایران و بسیاری از پیشکسوتان عزیز در مصاحبه ها و حرف های خود و همچنین جاهای دیگر حمایت هایی 
از بنده داش��تند که این نظر لطف و محبت آنهاس��ت. از تمامی عزیزانی که بنده را لایق دانستند بویژه این دو 
اسطوره پرافتخار نهایت تشکر را دارم کاشانی درباره اظهارنظر صریح علی کریمی که به صراحت گفته کاشانی 
و دادکان بهترین گزینه ها برای مدیرعاملی پرس��پولیس هس��تند گفت: علی اقا لطف دارند و این اظهارنظر 
مسوولیت بنده را بیشتر می کند. چون نام آقای دادکان مطرح است باید به صراحت بگویم که ایشان را گزینه 
اصلح تری نس��بت به خود می دانم.ایش��ان تجربه و توان مدیریتی بالایی دارند و می توانند اتفاقات مهمی از 
جمله قهرمانی اس��یا را رقم بزنند. به هرحال امیدوارم که تیم پرس��پولیس قبل از دیدار حس��اس با الهال به 
خوبی س��اپورت و حمایت ش��ود.این مساله مهمی است .جا دارد به س��هم خود و به عنوان یک هوادار از همه 
اعضای تیم تش��کر کنم.انشالله این چالش ها مرتفع ش��ود و تصمیمات خوبی هم از سوی وزارت ورزش برای 
مدیریت باشگاه اتخاذ شود. در مجموع وظیفه دانستم از همه ورزشی ها،فوتبالی ها و هواداران عزیزی که این 

روزها به بنده لطف داشته اند تشکر کنم. برای پرسپولیس و هوادارانش آرزوی موفقیت و بهترین ها دارم.

رس�ول جزینی گفت: کش�تی فرنگی کشور شاهد یک 
پویایی و جنب و جوش مضاعف شده که این موضوع نوید 

روزهای بهتری را برای آن می دهد.
به گزارش ایلنا، رس��ول جزینی مربی تیم ملی کش��تی فرنگی 
در گفت و گو با فدراس��یون کش��تی در مورد ش��رایط اردوهای 
تیم های ملی کش��تی گفت: خوش��بختانه شرایط کشتی گیران 
در تمامی اوزان خوب اس��ت و همه ی نفرات ما از این ش��انس 
برخوردار هس��تند که در رقابت های جهانی صاحب مدال شوند 
و کادر فنی با هدایت محمد بنا تمام تاش خود را برای کس��ب 

موفقیت خواهد کرد.
وی ادامه داد: البته حریفان نیز بی کار ننشسته اند و کار سخت است اما سطح کشتی فرنگی ایران در دنیا 

بالا رفته و حرف های زیادی برای گفتن دارد.
جزینی در مورد حمایت فدراس��یون از تیم های ملی گفت: در چند س��ال گذشته می خواستند که یکی از 
خانه های کش��تی را از فدراس��یون بگیرند اما با مدیریت قوی رئیس فدراس��یون، الان شاهد این هستیم که 
فدراسیون دارای یک کمپ تمرینی بسیار مجهز شده و قطعا این امکانات و آرامش ایجاد شده در نتایج کشتی 

گیران تأثیر خواهد داشت.
وی ادامه داد: کاری که انجام شد جای تقدیر دارد چراکه این کمپ سالیان سال می تواند در خدمت کشتی 

ایران باشد و به محل بسیار مجهزی برای آماده سازی تیم های ملی تبدیل شده است.
مربی سنگین وزن های تیم ملی کشتی در مورد شرایط کشتی گیران این اوزان گفت: البته من بعنوان مربی 
هرکاری که از دس��تم برآید برای تیم و کش��تی گیران اوزان دیگر انجام داده و کمک می کنم اما در سنگین 
وزن ش��انس کسب مدال بالاست. در مورد وضعیت علی اکبر یوس��فی در وزن ۱3۰ کیلوگرم، باید بگویم که 
خوشبختانه وی در اردوهای قبلی نیز حضور داشته و از آمادگی خوبی برخوردار است و با حضور امیر قاسمی 
منجزی و امین میرزازاده در این وزن س��طح کار بس��یار بالا رفته و انتظار می رود که در این وزن در رقابت 

های جهانی صاحب مدال شویم.
وی افزود: محمدهادی س��اروی نیز عملکرد خوبی در المپیک داش��ت اما می توانس��ت که مدال خوشرنگ 
تری بگیرد، ش��رایط وی نیز خوب اس��ت و امیدوارم که در رقابت های جهانی صاحب یک مدال خوشرنگ در 

وزن ۹7 کیلوگرم شود.
جزینی در مورد س��طح کش��تی فرنگی در ایران گفت: همانطور که می بینید عاقه مندی به رشته فرنگی 
در بین جوانان بس��یار زیاد ش��ده و ش��اید یکی از دلایل آن کسب نتایج مثبت کش��تی گیران در سال های 
گذشته باشد. در حال حاضر شاهد این هستیم که جوانان بسیار خوبی در کشتی فرنگی رشد کرده اند و تیم 

بزرگسالان نیز در اکثر اوزان پوست اندازی کرده و ما کشتی گیران جوانی را در اختیار داریم.
وی ادامه داد: کشتی فرنگی کشور نوید روزهای بهتری را می دهد و سطح آن بالا رفته به طوری که اگر ما 

نفرات دوم و سوم هر وزن را نیز به مسابقات اعزام کنیم نتیجه خواهند گرفت.

سرمربی تیم کشتی آزاد روسیه به اهمیت کسب طلای سعد الله یف در المپیک اشاره 
کرد و اعلام کرد این ورزشکار برای المپیک دوره بعد دورخیز کرده است.

به گزارش ایسنا و به نقل از خبرگزاری تاس، جامبولات تدیف سرمربی تیم کشتی آزاد روسیه 
درباره وضعیت عبدالرشید سعد الله یف کشتی گیر مطرح دسته ۹7 کیلوگرم خود و دارنده دو 
طای المپیک صحبت کرد و گفت: سعد الله یف از شرایط خوبی برخوردار است و می خواهد 

در المپیک پاریس حضور داشته باشد. او برای پاریس آماده می شود.
همچنین سرمربی تیم ملی روسیه در مورد اهمیت پیروزی سعد الله یف در بازی های المپیک 
توکی��و صحبت کرد، جایی که کش��تی گیر روس در فینال وزن ۹7 کیلوگرم، کایل اس��نایدر 

آمریکایی را شکست داد.

تدی��ف گفت: احتمالاً همه متوجه آنچه در این دوره ب��ازی های المپیک در وزن ۹7 کیلوگرم 
کشتی آزاد اتفاق افتاده بود شدند. سوال این بود که چه کسی دو بار قهرمان می شود - سعد 
الله یف یا اس��نایدر بعاوه اینکه کشور چه کشوری کشتی آزاد برتر جهان می شود. و سعد الله 
یف ثابت کرد که مدرس��ه کش��تی آزاد ما قوی تر اس��ت و از این گذشته کشتی مدرن توسط 

آمریکایی ها اختراع شد، این ورزش آنها است، اما ما قوی ترین هستیم.
س��عد الله یف ۲۵ س��اله است، در س��ال ۲۰۱۶ این کش��تی گیر طای المپیک را در وزن ۸۶ 
کیلوگرم به دس��ت آورد. او همچنین چهار مدال طا و یک نقره در مس��ابقات جهانی و چهار 
قهرمانی در مسابقات اروپایی دارد. و در المپیک توکیو دومین طای المپیک خود را به دست 

آورد. در مراسم اختتامیه المپیک توکیو، این کشتی گیر پرچمدار تیم روسیه بود.

تدیف: سعدالله 
یف نشان داد 
روسیه دارای 
قوی ترین 
کشتی جهان 
است


